
OBJAVA ZA MEDIJE 

Pomozimo KBC-u Split donacijom bruto iznosa vijećničkih naknada 

Split, 2. Svibnja 2020. – Još u ožujku, vijećnice i vijećnici grada Splita, javno su iskazali želju 

da se na tri mjeseca odreknu svojih financijskih naknada za rad u gradskom vijeću, kako bi 

donacijom pomogli KBC-u Split u kupnji respiratora. 

Na temelju njihove odluke, Grad je zatražio od svih 35 vijećnika, osobno potpisanu izjavu kojom 

se odriču samo svog neto iznosa vijećničke naknade, što bi ukupno iznosilo 178.200,00 kuna. 

Međutim, taj bi iznos mogao biti znatno veći, ako bi bolnici donirali ukupan (bruto) iznos predviđen 

za tromjesečne naknade, a ne isključivo neto iznos. 

Zbog toga je klub vijećnika stranke Pametno zatražio dopunu dnevnog reda nadolazeće sjednice 

Gradskog vijeća, kojom bi vijećnici zajednički donijeli odluku o neisplati ukupnog (bruto) iznosa 

planiranog proračunom za tromjesečne naknade koji iznosi oko 294.000,00 kuna. To se može 

postići preraspodjelom tih proračunskih sredstava za jednokratnu uplatu donacije KBC-u Split kao 

pomoć za kupnju opreme potrebne za liječenje COVID-19. 

- Kako je neto iznos mjesečne naknade za svakog od 34 gradska vijećnika 1.600,00 kuna (bruto 

2.639,65 kn) te za predsjednika 5.000,00 kuna (bruto 8.248,93 kn) vidljivo je da bi za 3 

mjeseca na ove naknade bilo ukupno utrošeno 293.991,09 kuna proračunskih sredstava.   

Nakon navedenih izračuna vidljivo je da je prenamjena ukupnih sredstava za isplatu, logičnije i 

nadasve humanije rješenje izvedbe ove namjere vijećnika da pripomognu bolnici u ovim teškim 

vremenima – izjavila je gradska vijećnica stranke Pametno Natalia Tafra Bazina. 

 

 

 

 


